
PODĚKOVÁNÍ 
 
Vážení spoluobčané, přátelé Farmy Vysoká a našich obou rodin, 

chtěla bych Vám touto cestou od srdce poděkovat za Vaši nesmírnou solidaritu, 
kterou jste nás doslova ohromili a projevili bezprostředně po požáru objektu Farmy 
Vysoká, jenž propukl v noci dne 30.11.2018. Tolik lidí neváhalo a začalo pomáhat 
mnoha způsoby, např. poskytnutím dočasného domova pro mou rodinu, pomáháním 
při likvidaci po požáru, dary oblečení, pracovních pomůcek a dary finančními.  
Během požáru shořela část hotelového komplexu a byla zničena téměř celá bytová 
jednotka naší rodiny. Chceme tak touto cestou poděkovat především panu starostovi 
a městu Chrastava za uspořádání veřejné sbírky, kterou samo město podpořilo tou 
částkou největší. Neméně děkujeme všem, kteří se rozhodli na této veřejné sbírce 
podílet. Děkujeme také našim sousedům za jejich velikou solidaritu. Věříme, že díky 
Vám všem budeme moci znovu bydlet jako rodiny na místě, které milujeme a jako 
Farma Vysoká budeme moci dále pokračovat ve své činnosti i s našimi zaměstnanci.   

Ráda bych také odpověděla na pár dotazů, které někteří z Vás mají. 

Nejdůležitější je, že se během požáru nikomu nic nestalo a všichni obyvatelé včetně 
koní jsou v pořádku.  Koně jsou zpět ve svých stájích a o krmivo nepřišli.... stáje oheň 
díky neúnavné práci hasičů nezasáhl. Jak jsem uvedla, oheň zničil hotelovou část 
celého jižního křídla včetně vybavení a část bytových jednotek. Některé vybavení se 
z našeho bytu díky hasičům a následně ostatním pomocníkům podařilo zachránit. 
Oblečení pro děti máme již dostatek a náhradní domov také.  Děkujeme!!!  Pojistka 
by měla pokrýt náklady na stavbu. Kompletní vnitřní vybavení a větší část nákladů na 
odstranění následků požáru včetně demolice ale budeme muset hradit z vlastních 
prostředků. Příčina požáru se stále vyšetřuje. 

Za obě rodiny Jarošů a Svobodů a za celou Farmu Vysoká   

Václava Jarošová 

 


